

9/10/2023 English Service: Pastor Po-Wing Tham

The Promised Rest

Hebrews 3:1–4:11

9/10/2023 Announcements

- 1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.**
Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.
- 2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.**
- 3. We will have LUNCH service TODAY.**
- 4. Minister Harry served our church faithfully the last three and a half years. He retired from his minister's position on Aug 31st, 2023. We will have a retirement appreciation event for minister Harry today at 5-flex after the church services. Please come and join us to celebrate with minister Harry. Cake will be served at the event.**
- 5. Praise the Lord. We passed V6 Church Constitution & Bylaws in 8/27 Special Congregation meeting.**
- 6. Sojourners Bible Study and Prayer resumed Wednesday, 7 - 8:30 PM.** Come join us either for Bible study or prayer or both! Join Zoom meeting. Meeting ID: 249 122 2044, Passcode: 24680
- 7. Thanks to the men who came out to the Bridge Fellowship on Sat. 9/9! Our next meeting will be Bridge Women's Fellowship, October 7 at 4:30 -6:30pm in the 5-Flex. This meeting is focused on providing opportunities for sisters to connect across generations. All ages are welcome. Contact Irene Chao with any questions.**
- 8. September Community Night will be on Friday, Sept. 15th, 2023. Part 1: 6:30-7:45pm Dinner at CAVA at Park West (1017 Market Center Dr.) Part 2: 8pm - 9:30pm Game night at church Library (520 Allen Lewis Dr.)**
- 9. The New Members Welcome Ceremony is planned for September 17 at the end of worship service. Please plan to join us in celebration with the brothers and sisters who will be joining the RCCC faith community.**
- 10. Updated information for the English congregation ministry is available at <https://shorturl.at/wAGH6>**
- 11. Deacon Nomination Committee - Please pray for the Deacon Nomination Committee (DNC) team as they are working through their process of helping to identify deacon candidates for the next term. The DNC members are Pastor Jerry, Emory Chao, Jack Chen, Eric Yip, and Jian Zhu.**
- 12. The ongoing Growing Sunday School Class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. Class is held from 9:30 to 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at rob-thestans@gmail.com for any questions.**
- 13. 2023 RCCC Global Mission Conference will be held on 10/21 (Saturday) & 10/22 (Sunday) in church. The speaker, David Chang (OMF International) is one of the missionaries supported by our church. More details will be followed. Please mark your calendar and make your best effort to join.**
- 14. Praise the Lord! Pastor Tim Chau has responded to God's calling and will begin serving at RCCC from November of this year as part-time Mandarin Volunteer Pastor for one year.**
- 15. Lai Ming Ng, a sister in the Cantonese congregation, has cancer. Please pray that she recovers quickly from her operation, that the cancer has not spread, and that there are no complications. Please also pray for her mother who is in Hong Kong and has lung cancer. Pray that the Lord will heal her.**



YOUTH ANNOUNCEMENTS

- 1. New Youth Sunday School Classes** - Our new classes start today. Youth parents and students are invited to a special Youth Sunday School Fellowship from 9:00-9:25 a.m. today in the large room on the 2nd floor of the new building to meet and get to know our teachers. Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
- 2. Friday Youth Group** - Join us for Youth Group on this Friday, September 15, at 7:30 p.m.
- 3. Wednesday Youth Prayer** - Join us for Youth Prayer on this Wednesday, September 13, at 7:00 p.m. through Zoom.
- 4. New Youth QT Plan** - The Now Generation - How to Lead Despite Your Age - September 12-15 Contact Pastor Jerry to join this new plan.
- 5. See You at the Pole** - Wednesday, September 27—Join your fellow Christian students at your school flagpole before school starts on Wednesday, September 27, to pray for your friends, families, teachers, school, and our nation. This year's theme is "Wholehearted" (Jeremiah 29:13). For more info and to know how to organize this prayer event at your school, visit syatp.com.
- 6. Operation Christmas Child** Shoebox Gift Item Collection Starting Soon More info to come.
- 7. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed**—If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

- The children's department provides in-person Sunday classes from Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to seeing your children. The location is in the old building, and the courses are as follows:
In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am
In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm
AWANA class will restart 9/8 on Friday 7:30 pm-9:30pm
- AWANA registration is now open. Please register by use the QR code. 1st day of AWANA started **Sept 8th**. Please email mikeianliu@gmail.com if you have any questions regarding AWANA at RCCC.



9/10/2023 華語堂廖忠信弟兄

證道題目

持守這個為美、那個也不鬆手 (三)

腓立比書 4: 9

9/10/2023 報 告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 在粵語崇拜堂舉行。今天陳培材弟兄主講：「財務自由?」。9/17 陳信毅弟兄主講：「與主同行最安穩」。邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)。
4. 秋季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)今天開始，課程如下：
天路歷程 A206 室 URL <https://bit.ly/3MyXJUl>
旷野寻思- 出埃及记 (上) A122 室 URL <https://bit.ly/42y21rj>
歌罗西书/ 腓利門书 A223 室 URL <https://bit.ly/3pQL4Kj>
5. 今天教會有午餐供應。
6. 謝謝陳煌輝傳道在過去三年半的時間裡的忠心服事，他於今年 8 月 31 日從華語堂義務傳道的職位上退休。今天教會午餐時間，我們在舊堂 5-flex room 有蛋糕分享，以表謝意，敬請大家參加。
7. 感謝主! 8/27 特別會員大會通過 V6 教會憲章及附則修訂。
8. 執事提名委員會 - 請為新組成的執事提名委員會(DNC) 禱告，他們正在努力幫忙確認下一任執事候選人。DNC 成員包括: Jerry 牧師，陳培材，趙學成，葉錦波，朱儉。
9. 華語堂弟兄團契已經成立，使徒信經說：我信聖徒相通。藉弟兄互相交通，我們的心能如火一樣的，被挑旺起來 (提後 1:6)。想參加的弟兄請與陳煌輝傳道聯繫 (919-608-1216 或 harryh20chen@gmail.com)。)
10. NCSU 校園團契需要兄弟姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource →activity registration→NCSU Student Fellowship Meals Signup 上登記。
11. 本年度的宣道年會將於 2023 年 10 月 21 (星期六) 及 10 月 22 日 (星期日) 於教會舉行。講員 David Chang (海外基督使團) 是教會支持的宣教士之一，詳情將陸續公佈，請盡量預留時間參加。
12. 感謝神，周偉添牧師回應神的呼召，今年 11 月將開始在 RCCC 事奉，職份為半職華語堂義務牧師，為期一年。

青少年事工報告

1. 新的青少年主日學—我們新的青少年主日學今天開始。邀請青少年家長和學生參加今天 9:00-9:25 AM 在新堂二樓大教室舉行的特別團契聚會，一起來認識並了解我們的老師。屆時會提供茶點。歡迎參加每個主日 9:30-10:45 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
2. 週五青少年聚會—歡迎參加 9 月 15 日 7:30 週五青少年聚會。
3. 週三青少年禱告會—歡迎參加 9/13 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年 QT 計畫—The Now Generation - How to Lead Despite Your Age - 9/12-15—請與 Jerry 牧師聯繫。
5. See you at the Pole - 9/27 週三- 請和你的基督徒同學參加 9/27 在學校升旗台舉行為你的朋友，家人，老師，學校及國家的禱告活動。今年的主題是耶利米書 29:13 “Wholehearted”。欲了解更多信息，請至 syatp.com。
6. Operation Christmas Child 鞋盒禮物收集即將開始，後續有更多訊息公佈。
7. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。
地點在舊堂，課程如下：
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 課程於 9 月 8 日重新開始。
2. AWANA 開始報名，請掃描 QR code，有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
9/17/2023	陳百鍊傳道	丁少文傳道	Pastor Rob

9/10/2023 粵語堂黎社謙弟兄 證道題目

耶和華的嚴苛與慈愛(二): 不離不棄的愛
何西亞書 11:1-11

9/10/2023 報 告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 秋季粵語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)將於今天開始，課程有: 1) 福音班; 2) 整全使命 活現和平; 3) 以利亞和以利沙
4. 主日「福音」饗宴。11:15am 在粵語崇拜堂舉行。今天陳培材弟兄主講: 「財務自由?」。9/17 陳信毅弟兄主講: 「與主同行最安穩」。邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
5. 今天教會有午餐供應。
6. 謝謝陳煌輝傳道在過去三年半的時間裡的忠心服事，他於今年 8 月 31 日從華語堂義務傳道的職位上退休。今天教會午餐時間，我們在舊堂 5-flex room 有蛋糕分享，以表謝意，敬請大家參加。
7. 感謝主! 8/27 特別會員大會通過 V6 教會憲章及附則修訂。
8. 執事提名委員會—請為新組成的執事提名委員會(DNC) 禱告，他們正在努力幫忙確認下一任執事候選人。DNC 成員包括: Jerry 牧師，陳培材，趙學成，葉錦波，朱儉。
9. NCSU 校園團契需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource →activity registration→NCSU Student Fellowship Meals Signup 上登記。
10. 粵語堂將於 9/30 /2023 舉辦左鄰右裡中秋晚會。活動目的: 通過活動讓教會弟兄姊妹主動認識社區的粵語朋友，遵行聖經教導 關懷鄰舍，把需要福音的人帶到主面前! 晚會內容: 晚飯[Potluck] 甜品, 工藝習作, 文娛表演. 燈謎比賽 友誼歡聚。當晚堂會及各個團契或部門[青少年/兒童] 各設攤位介紹!
11. 本年度的宣道年會將於 2023 年 10 月 21 日 (星期六) 及 10 月 22 日 (星期日) 於教會舉行。講員 David Chang (海外基督使團) 是教會支持的宣教士之一，詳情將陸續公佈，請盡量預留時間參加。
12. 感謝神，周偉添牧師回應神的呼召，今年 11 月將開始在 RCCC 事奉，職份為半職華語堂義務牧師，為期一年。

青少年事工報告

1. 新的青少年主日學—我們新的青少年主日學今天開始。邀請青少年家長和學生參加今天 9:00-9:25 AM 在新堂二樓大教室舉行的特別團契聚會，一起來認識並了解我們的老師。屆時會提供茶點。歡迎參加每個主日 9:30-10:45 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
2. 週五青少年聚會—歡迎參加 9 月 15 日 7:30 週五青少年聚會。
3. 週三青少年禱告會—歡迎參加 9/13 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年 QT 計畫—The Now Generation - How to Lead Despite Your Age - 9/12-15—請與 Jerry 牧師聯繫。
5. See you at the Pole - 9/27 週三- 請和你的基督徒同學參加 9/27 在學校升旗台舉行為你的朋友, 家人, 老師, 學校及國家的禱告活動。今年的主題是耶利米書 29:13 “Wholehearted”。欲了解更多信息，請至 syatp.com。
6. Operation Christmas Child 鞋盒禮物收集即將開始，後續有更多訊息公佈。
7. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。
地點在舊堂, 課程如下:
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 課程於 9 月 8 日重新開始。
2. AWANA 開始報名, 請掃描 QR code, 有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
9/17/2023	陳百鍊傳道	丁少文傳道	Pastor Rob